
Elibieta Rybak

Radna Rady Miejskiej

Glog6w, 20.03.2019

Pan

Leszek Drankiewlcz

Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Glogowie

ZAPYTANIE

Proszq o udzielenie odpowiedzi na nastepujqce pytania, dotyczEce budynku przy ul. Poczdamskiej 1,

bqdqcego jednoczeSnie siedzibq ZGM :

1. Na jakim etapie realizacji znajduje sie sprawa montaiu wlndy w tym budynku?

2. Czy sq jakie3 plany, a jeieli tak, to jakie w sprawie zagospodarowania pomieszcze6,

znajdu.iqcych siq na lV piqtrze budynku? Czyjest brany pod uwagq remont iwykorzystanie

tych powierzchni?


